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 Pan  

 Jacek Jaśkowiak 

 Prezydent Miasta Poznania 

 

 

 

INTERPELACJA 

 

 

w sprawie nasadzenia drzew wzdłuż Warty. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 W związku z pismem mieszkańca Poznania w sprawie dokonania nasadzeń 

drzew wzdłuż Warty zwracam się z prośbą o rozważenie możliwości oraz zasadności 

podjęcia stosownych działań zgodnie z propozycją mieszkańca.  

   

 

 Z poważaniem 

 (-) Łukasz Kapustka 

 
 

 

 

 

Łukasz Kapustka 
Radny Miasta Poznania 
 
 

Poznań 26 lipca 2021 r. 
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Treść pytania mieszkańca: 

 

 

Dzień dobry, 

 

W związku z zaawansowanymi pracami związanymi z renaturyzacją brzegów 

Warty na odcinku miejskim zwracam się z prośbą by zostały poddane 

dyskusji/analizie nasadzenia drzew przystosowanych do okresowego 

zalewania jak wierzby, jesiony, czy olchy  na terenie terasy zalewowej 

Warty np. wzdłuż Wartostrady. Pełniłyby one kilka funkcji: 

- rzucanie cienia, w którym liczni odwiedzający nadwarciańskie brzegi 

mieszkańcy mogliby odpocząć podczas spaceru. 

- zwiększenie retencji, poprzez zawiązywanie wody w swoich bryłach 

korzeniowych 

- umocnienie i stabilizacja terenu w przypadku zwiększonej fali na 

Warcie przy okazji powodzi/obfitych roztopów w okresie wiosennym 

 

Podobne rozwiązanie zostało już zastosowane w parku Wodziczki, gdzie 

wzdłuż Bogdanki, która okresowo wylewa nasadzone zostały młode drzewa. 

Proszę o informację, czy Zarząd Zieleni Miejskiej rozważał takie 

nasadzenia, a jeżeli podjął decyzję o zaniechaniu tego typu inicjatywy 

to jakie były ku temu powody. 

 

Z pozdrowieniami 

 

Franciszek Czerwiński 

 


